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BESTUURSVERGADERING SPORTRAAD VAN 18 december 2023 
Aanwezig: 

Leden: Jan Samyn (voorzitter), Roger Saint (ondervoorzitter), Veronique Vermassen, 

Benoit Verstraete, Geert Deruddere, Jan Cruycke, Bruno stragier, Philippe Bolen 

Waarnemers: Geert Breughe (Schepen van sport), Lynsey Nuttin (beleidscoördinator 

vrije tijd), Jeroen Debaveye (diensthoofd sport) 

Verontschuldigd:  

Leden: Mattias Devos, Tom Casteele 

Deskundigen: Bart Debree, Wim Vanwijnsberghe 
 

0. Inleiding 

Verwelkoming door de voorzitter.  

De voorzitter overloopt de punten van de agenda.  

 

1. Verslag van de vorige bestuursvergadering: 11 september 2023 

De voorzitter overloopt het verslag van 11 september 2023. Het verslag wordt 

goedgekeurd, er zijn geen opmerkingen.  

Vraag uit het verslag: nood aan extra sportruimte in Gullegem, wat zijn de plannen voor 

nieuwe sporthal in de Gulleboom? Is er mogelijkheid om belijning basketbal aan te 

brengen op het A-terrein in sporthal Gullegem? 

• De Gulleboom heeft plannen om een turnhal te bouwen op de site van de school. 

Er is echter niet zoveel ruimte hiervoor en er moet een deel van de speelplaats 

worden ingenomen. De netto sportruimte van die sporthal zou 14,2 op 17,5 meter 

zijn. Er kan in dat geval geen officieel volleybalterrein, noch basketbalterrein in 

die zaal. De school wenst wel de zaal open te stellen voor naschools gebruik. De 

bouw zal ten vroegste in 2025 starten, de aanvragen voor de vergunningen zijn 

nog niet klaar.  

o Dit kan enkel extra ruimte bieden voor recreatieve sporten en eventueel de 

jongere leeftijdsgroepen van competitiesporten, maar dat biedt niet echt 

een oplossing naar ruimtetekort omdat die bijna altijd de vroegste uren 

trainen.  

• Er werd tijdelijke belijning basketbal met rode tape aangebracht op het A-terrein 

in sporthal Gullegem. De bucket en driepunt lijn werden getekend aan beide 

doelen. Dit is een meerwaarde voor de baskettrainingen. Dit werd ook verder 

afgetoetst met de andere gebruikers zodat dit niet storend is.  

2. CBS notulen 

Schepen van Sport, Geert Breughe, geeft toelichting over de sport gerelateerde 

beslissingen van het college van burgemeester en schepenen van 6 september 2023 tot 

en met 13 december 2023. 

Wat betekent permanente vacature bij de redders? Er is een redder tekort op dit moment 

en de voorbije selecties waren geen succes. Het is een knelpuntberoep en niet eenvoudig 

om iemand te vinden, dit blijkt ook uit ondervinding in de regio waar ook andere 

zwembaden moeilijk redders vinden. In het geval van permanente vacature kan een 

redder zich altijd aanmelden en kan per direct beslist worden om een selectie te 

organiseren.  
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3. Subsidiereglement ter ondersteuning van de rechtspersoonlijkheid van 

verenigingen en het partnerschap in Uitpas, wijziging. 

Het voorstel tot wijziging van het subsidiereglement van de Uitpas-regeling werd 

toegelicht in de vorige vergadering van 11 september en positief geadviseerd.  

Het subsidiereglement werd goedgekeurd in de gemeenteraad van 12 oktober 2023. 

Er werd echter een administratieve vergissing vastgesteld betreffende de ‘Wevelgemse 

gebruiker’. Bijkomend was er een vraag in de gemeenteraad over de 

doelgroepomschrijving.  

Er werd daarom een reparatiebeslissing goedgekeurd in de gemeenteraad van 14 

december 2023. Daar werd volgende wijziging aan de doelgroepomschrijving 

goedgekeurd: een Wevelgemse gebruiker is een deelnemer met hoofdverblijfplaats in 

Wevelgem of minderjarige met gedeeld geregistreerd verblijf in Wevelgem.  

Het Sociaal huis kent UiTPAS kansentarief toe aan personen die tot deze doelgroep 

behoren en registeren dit op de UiTPAS.  

Leden die niet van Wevelgem zijn worden niet meegerekend. Het gaat enkel om 

Wevelgemse verenigingen en Wevelgemse deelnemers. Als het gaat om een persoon uit 

de regio Zuidwest waarvan de gemeente ook Uitpas-lid is, wordt dat via hun gemeente 

geregeld. 

Iedere gemeente gaat er op zijn manier mee om, Wevelgem is strenger dan bepaalde 

andere steden/gemeenten qua toekenning van het kansentarief.   

Het reglement wordt geëvalueerd en indien nodig bijgestuurd. 

Het bestuur van BBC Gullegem heeft de intentie om in te stappen in het Uitspas-verhaal 

dankzij het aangepast reglement, dat is een positief signaal. Het is zeker een agendapunt 

om voor te stellen aan alle verenigingen op de algemene vergadering begin 2024.  

4. Update sportinfrastructuur  

In het voorbije jaar 2023 werden er verschillende werkzaamheden uitgevoerd in de diverse 

sportinfrastructuur van Wevelgem, Gullegem en Moorsele. Hieronder een overzicht van de 

uitgevoerde alsook lopende werkzaamheden.  

Wevelgem  

Sporthal De Schelp  

A) Kleedkamers De Schelp  

- Maart 2023: Er werd een nieuw boilervat geïnstalleerd voor de douches in 

de kleedkamers. 

- December 2023: Nieuwe leidingen en thermostatische kranen per 

kleedkamer met als doel een ideale temperatuurregeling per kleedkamer.  

B) Reglitbeglazing De Schelp  

- September 2023: Het vervangen van de huidige glazen structuur door 

sandwichpanelen. Dit werd zowel aan de noordkant als zuidkant geplaatst 

ter hoogte van de grote zaal als de bovenzaal. De sandwichpanelen zorgen 

voor een betere isolatie zowel in winter- als zomermaanden. Er werden ook 

zes ramen met kipfunctie voorzien in de bovenzaal om extra verluchting te 

creëren.  

De Vlaschaard 

A) Kleedkamers De Vlaschaard 

- Mei 2023: Het plaatsen van een nieuw boilervat in stookplaats.  
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- Het oude boilervat was toe aan vervanging door slijtage. Deze gaf bij volle 

bezetting vaak problemen naar watertemperatuur bij veelvuldig douchen in 

alle kleedkamers. 

 

Sporthal Vanackerestraat  

A) Afbraakwerken oud zwembad 

- Oktober – december 2023: De berging achteraan de zaal werd afgebroken 

samen met het oude zwembad. Er werd een muur gemetst om deze opening 

terug dicht te metsen. Daarnaast wordt de ruimte van de oude toiletten van 

de cafetaria opgelapt om als extra berging voor sportmateriaal 

B) Nieuwe verwarmingsinstallatie  

- November 2023: Door de afbraak van het oude zwembad was er nood aan 

een nieuwe verwarmingsinstallatie. Deze werd geplaatst in de sporthal aan 

de kant van de kleedkamers.  

C) Update elektriciteit  

- November 2023: een volledige update van de elektriciteitsleidingen van 

toiletten en kleedkamers na afbraak van het oude zwembad. 

   

Gullegem 

Sporthal Gullegem  

 

A) Verwarmingsinstallatie sporthal Gullegem 

- November 2023: vervanging slechtwerkende regelklep van servomotor 

luchtgroep nevenzaal. Doel: betere luchtventilatie voor vochtigheidsgraad 

nevenzaal. De vochtigheidsgraad is belangrijk in functie van de wedstrijden 

tafeltennisclub. 

B) Warmtewisselaar sporthal Gullegem 

- November 2023: vervanging defecte warmtewisselaar  

Blijvende problemen met verwarmingsinstallatie sporthal Gullegem. 

De verwarmingsinstallatie van sporthal Gullegem is sinds de opening nog niet vernieuwd. 

De installatie werd de voorbije jaren met kleine aanpassingen actief gehouden. In het 

najaar van 2023 werd er veelvuldig vastgesteld dat de installatie niet optimaal meer werkt 

bij buitentemperaturen lager dan 5 graden Celsius. De installatie slaagt er niet in om 

automatisch beide zalen een optimale sporttemperatuur te geven. De ketels kunnen hun 

debiet niet kwijt door onder meer te smalle leidingen. Daarnaast maakt de installatie in de 

grote zaal een heel irritant en storend geluid tijdens de sportactiviteiten. Een grondige 

update van deze installatie is broodnodig om in de toekomst sportactiviteiten op een 

gezonde manier tijdens de wintermaanden te garanderen.  

C) Aanpassing belijning zaal A 

Er werd tijdelijke basketbalbelijning aangebracht met rode tape. Buckets en 

driepuntslijn in functie van trainingen.  

Moorsele 

Sporthal Moorsele  

A) Vervanging lichtarmatuur gang kleedkamers arena  

- November 2023: de volledige gang van de sporthal arena inclusief 

kleedkamers werd vervangen door LED-tegels ingewerkt in het plafond.  
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5. Sporthal Moorsele 

De oude sporthal Moorsele bestaat bijna 50 jaar (1974), zowel het gebouw als de 

infrastructuur als de technische installaties zijn op.  

De gebouwendienst werkte in samenwerking met de sportdienst een bouwvisie uit voor 

een nieuwe sporthal in Moorsele.  

Een nieuwe multifunctionele, moderne sporthal in functie van de lokale clubs en bij 

uitbreiding bruikbaar voor alle traditionele sporten is het plan voor de toekomstige 

sportaccommodatie in Moorsele. Het sportaanbod van clubs, omliggende scholen, 

sportdienst,… wordt gewaarborgd door eerst de nieuwbouw op te trekken en daarna de 

oude sporthal te slopen. 

De nieuwe sportaccommodatie krijgt een bovenlokaal karakter door de overstap van 

tafeltennisclub Gullegem naar de sporthal in Moorsele en een regionale meerwaarde op 

de vrijgekomen site met een pumptrack project. Op die manier komt het bouwdossier in 

aanmerking om subsidies te krijgen via Sport Vlaanderen voor bovenlokale 

sportinfrastructuur. 

De bouwzone ligt in het zwart gearceerd gedeelte, het blauw gedeelte met de Arena, 

kleedkamers, toiletten en judozaal moeten in het project geïntegreerd worden. De rode 

zone wordt nadien afgebroken en betreft de oude sporthal, kleedkamers en de cafetaria.  

 

De sportdienst deed reeds onderzoek in participatie met de gebruikers (clubs, scholen, 

personeel, …) naar het inhoudelijk bouwprogramma. De oude sporthal heeft ruim 900 m² 

netto sportoppervlakte en de Arena bijna 600 m². Indien de Arena exclusief aan de 

tafeltennisclub zou gegeven worden, zou er een nieuwe sporthal nodig zijn van 1 500 m². 

De tafeltennis zal echter de Arena in semi-exclusief gebruik nemen en er blijft de 

mogelijkheid voor scholen en andere clubs om de Arena ook te gebruiken. Daarnaast is 

het ook een gegeven dat sporthalbezetting voor de trainingen ’s avonds geen 100% is, er 
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is dus nog wat speling. Door het verschuiven van de tafeltennisclub van Gullegem naar 

Moorsele komt ook daardoor wat ruimte voor trainingen van Gullegemse clubs vrij die nu 

in Moorsele doorgaan. 

De nieuwe sporthal zou een netto sportoppervlakte hebben van ongeveer 1 300 m². 

Volgende sportinvulling is hierdoor tegelijk op eenzelfde moment mogelijk: 

- 2 basketterreinen 

- 3 volleybalterreinen 

- 2 volley + basketterrein 

- 1 tennis 

- 1 zaalvoetbal 

- 9 badmintonterreinen 

Er is ook voldoende ruimte om bijvoorbeeld 900 m² sportruimte (wat de oppervlakte van 

de huidige, volledige sporthal is) voor de turnclub te combineren met een 

volleybaltraining.  

De sporthal krijgt een hoogwaardige sportvloer, minstens 500 lux ledverlichting, de 

nodige tribunes, scheidingswanden,… en de nodige bergruimte over de lengte van de 

zaal. Er moet ook nagedacht worden over de nieuwe locatie van de inkomhal, de nieuwe 

kleedkamers, de EHBO-ruimte,… en de nieuwe cafetaria.  

Er is ook aandacht voor het bouwen van een energieneutraal gebouw (fossielvrij 

verwarmen) met een goede toegankelijkheid, het vermijden van storend zonlicht of 

geluidshinder.  

Deze voorwaarden (en meer) werden opgenomen in het bestek waarmee de ontwerper 

aan de slag moet. Het projectdossier ‘bouw van een nieuwe sporthal in Moorsele’ werd 

goedgekeurd in de gemeenteraad van 14 december 2023. De opdracht voor het 

aanstellen van een ontwerper kan doorgevoerd worden.  

Op de vrijgekomen ruimte wordt een pumptrack project voorgesteld. Dit is een uitdagend 

parcours voor alles wat op wieltjes rijdt, fietsen, BMX’ers, skateboards, steps, … en is 

uniek in de regio, waardoor dit een bovenlokaal en regionaal verhaal wordt en het 

volledige bouwproject in aanmerking komt voor subsidies bovenlokale sportinfrastructuur 

van Sport Vlaanderen. Het pumptrackproject wordt wel gescheiden van het bouwdossier 

van de sporthal.  

Het nodige budget voor het volledige project ‘Ontwerp en uitvoering sporthal’ bedraagt    

5 452 562,5 euro incl. btw. De bouw van een pumptrack kost tussen 150 – 250 000 euro 

incl. btw. 

Subsidies Sport Vlaanderen kan tot maximum 30 % van het investeringsbedrag zijn 

(max. 1 350 000 euro). 

Vraag van voorzitter; wat is de stand van zaken van de bouw voetbalkleedkamers op de 

verschillende sites?  

Er moeten nog enkele afwerkingen gebeuren door de aannemers in Wevelgem en 

Moorsele, maar daar is de bouw bijna af. Daarna moeten de kleedkamers nog geschilderd 

worden door de clubs en dan kan de officiële opening ingepland worden, dit zal ongeveer 

eind februari, begin maart 2024 zijn. 

In Gullegem is de bouw iets later gestart, daar is de opening voorzien in juni 2024. 

6. AED-toestellen 

In voetbal Moorsele werd de vraag gesteld om een opleiding te organiseren over het 

AED-toestel omwille dat heel wat nieuwe trainers hier geen kennis van hebben.  
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Het is interessant om een vorming te organiseren, het Rode Kruis biedt dit ook gratis aan 

en dit kan ook door een vereniging worden aangevraagd.  

Als ondersteuning organiseert de gemeente via de Vrijwilligersateliers een vorming voor 

AED-toestellen op drie momenten in 2024 (9 maart OC De Stekke, 14 maart OC De Cerf 

en 19 maart BIB in het park). Het is ook de bedoeling deze vorming om een bepaalde tijd 

(2 jaar) te herhalen.  

De verdere inhoud wordt nog afgetoetst, dit is enkel opleiding over het AED-toestel en 

geen algemene EHBO opleiding.  

7. Sportreceptie, ‘Sport spreekt je aan’ 

Op vrijdag 26 januari 2024 gaat de jaarlijkse huldiging van de Wevelgemse 

sportlaureaten door. 

Programma 

De huldiging vindt opnieuw plaats in het Cultuurcentrum Guldenberg. De huldiging van 

de sportlaureaten werd vorig jaar in een nieuw kleedje gestoken met een ander format. 

Dit was een succes en er wordt gekozen om ook dit jaar deze formule aan te houden. Het 

is nog steeds een avond voor alle atleten, coaches, clubs, sportliefhebbers en verwanten 

waarbij de kampioenen in de kijker gezet worden. De avond start om 20 uur en wordt 

geopend met een korte vlaggendemonstratie op muziek en aansluitend volgt een 

sportjaaroverzicht, een compilatievideo met de mooiste sportmomenten van 2023. 

Daarna blikt schepen van sport Geert Breughe in zijn speech terug op een mooi gevuld 

sportjaar en kijkt vooruit naar wat 2024 mag brengen. 

Aansluitend volgt het sportdebat in een Olympisch jasje met als thema 'Olympische 

mindset'. Moderator van dienst is sportanker Ruben Van Gucht, die drie voormalige en 

toekomstige Olympische atleten mag verwelkomen in zijn panel: de heer Matthias Casse 

(judo), paralympiër Ewoud Vromant (paracycling) en de eigen Wevelgemse Aagje 

Vanwalleghem (gymnastiek). Het debat gaat dieper in op de Olympische ingesteldheid 

die sporters nodig hebben en ontwikkelen en welke vereisten nodig zijn in de 

ontwikkeling van een sporter met een Olympische droom. Er worden linken gelegd met  

Wevelgemse sporters, clubs en het debat is interactief met het publiek. Er werd een 

scenario uitgeschreven voor het debat, waarbij de panelleden via het innemen van 

stellingen hun ervaringen delen. Met dit panel zullen de Olympische Spelen en bij 

uitbreiding de Paralympische Spelen vanzelfsprekend in de belangstelling staan. 

Na het debat worden de Wevelgemse atleten per sport met hun prestaties in beeld 

gebracht, gepresenteerd door de heer Ruben Van Gucht. Het einde van het formele 

gedeelte is voorzien om 21.30 uur.  

Na afloop is er een receptie voorzien waarop ook de sportraad zoals elk jaar wordt op 

uitgenodigd. 

8. Olympisch jaar en EK voetbal – initiatieven 

Bestuurslid Benoit Verstraete liet dit agendapunt noteren voor de vergadering. Het wordt 

inderdaad een interessant sportjaar.  

De sportraad kan adviserend of ondersteunend zijn in initiatieven. Een actieve rol in het 

organiseren van dergelijke activiteiten is minder aan de orde.  

De sportdienst zal ook intekenen op een Olympisch project dat gestuurd wordt vanuit 

Sport Vlaanderen waarbij het Olympisch gevoel wordt aangewakkerd met verschillende 

prikkels waaronder de organisatie van een jeugdolympiade en een event in het teken van 
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de Olympische Spelen. Hier volgt zeker nog de nodige info en vraag naar medewerking 

van de verenigingen.  

9. Algemene vergadering 

Er wordt voorgesteld om een algemene vergadering van de sportraad te plannen. 

Timing: dinsdag 20 februari 2024 om 19.30 uur in CC Guldenberg of vergaderzalen De 

Zwemkom.  

 

Volgende vergadering bestuur op afroep. 

Verslag: Jeroen Debaveye 

 

 


